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Abstract (en)
The modular unit for a compact heating system has a pump housing (24) and an air separator unit (32), and a plate heat exchanger (5) connected
to the rear of the modular unit. The pump housing on one side protrudes beyond the plate heat exchanger and includes at least one part of the air
separator. The pump housing on the suction side is stepped, whereby the stepped portion (25) is located below the plate heat exchanger, and the
stepped portion forms part of the air separator.

Abstract (de)
Baueinheit für eine Kompaktheizungsanlage vorgesehen, welche ein Pumpengehäuse (24) und eine Luftabscheideeinrichtung (32 70. 71, 73, 74,
75) umfasst, wobei an die Baueinheit rückseitig ein Plattenwärmetauscher anschließbar ist und das Pumpengehäuse (24) mindestens an einer Seite
den Plattenwärmetauscher (5) überragt und zumindest einen Teil (73, 74) der Luftabscheideeinrichtung (32 70. 71, 73, 74, 75) umfasst. <IMAGE>
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